     授 权 委 托 书 
Power of Attorney
 委托人名称 Name of Principal：

所在地址 Add： 
法定代表人姓名 
职务 Position：

受委托人姓名 Name of Proxyholder：                      
性别 Gender：
身份证号ID Number：
现委托      在我单位与              一案中，作为我方的委托代理人。委托权限如下：

We hereby authorize          to represent us as legal proxy to deal with               . The authorized activities include: 
特别代理 Special Authorization
1、 代为参与一审、二审出庭、代为调查、提交证据、申请证人出庭作证；代为申请法院调查取证；代为申请证据保全和财产保全。
2、 代为提起诉讼、提起上诉、申请再审、申请复议。

3、 代为申请变更、增加被告或第三人。

4、 参与和解，代为承认、变更、放弃诉讼请求。
5、 代为起草、签署、收取有关法律文书。

6、 代为缴纳诉讼费用或领取诉讼费用退款。

7、 代为申请执行，代为领取执行款。
8、 代为向侦察机关司法机关报案,包括但不限于调查取证、提交接受各项文书/证据、接受赔偿款等；
9、 代为委托其他公民或律师行使上述权利。
1, to appear in court for civil litigation, to investigate, to submit evidence, to apply witnesses to testify, to apply court for investigation, to apply for evidence and property preservation.

2, to start suing procedure and appealing, request for retrial procedure, apply for reconsideration.
3, to apply to change, add defendants or third parties. 

4, take part in amicable settlement. Acknowledging, changing waiving of claims.
5, to draft, sign, and receive relevant legal documents.

6, to pay litigation fees or take litigation fee refund.

7, to apply compulsory enforcement, to take enforcement payment.
8, to report criminal case to police and/or procuratorate, including but not limited to investigation, submitting/receiving documents/evidences, receiving compensation, etc.

9, to reassign other civilians or lawyers to execute above mentioned activities. 
本授权委托书有效期自签署之日起，至委托事宜办理完毕时止。
This power of attorney shall be effective as of the date of execution hereof until the subject matter is completed.
委托人Principal：    
                                年   月   日
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